
Protokół 

z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 18 lutego 2022 r. 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 14 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

5. Radca Prawny – Konrad Wypych 

6.  Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.15 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska, powitała 

Państwa Radnych, Przedstawicieli Urzędu Gminy, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, 

Sekretarza Gminy, Pana Mecenasa, Pana Kierownika SO, Pana Informatyka, oraz media.                 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy do zaproponowanego porządku obrad są jakieś 

wnioski? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado niniejszym wnoszę o 

zdjęcie z porządku obrad punktu 12 to znaczy Podjęcie uchwały w sprawie: ustanowienia  programu 

osłonowego w zakresie wsparcia działań na rzecz seniorów niesamodzielnych ze względu na wiek 

oraz stan zdrowia w związku z utrzymującym się stanem epidemii na obszarze Rzeczypospolitej 

Polskiej i ochroną przed zakażeniem COVID -19 w ramach programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2022, wynika to z informacji jakie pozyskaliśmy dosłownie  w dniu dzisiejszym, nowe wytyczne się 

pojawiły które wymagają nowych zapisów w tejże uchwale, do tej uchwały wrócimy 

najprawdopodobniej na najbliższej sesji marcowej lub kwietniowej gdy te zadania zostaną 

doprecyzowane  i w sposób finansowania bo głównie o to chodzi, na ten moment proponuję zdjąć z 

porządku obrad ten punkt, również punkt 14 czyli Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Gostynin dlatego, że też mamy pewne nowe 

spojrzenie na opracowanie strategii, nowe wytyczne które się też pojawiły dlatego nie chcemy 

popełnić błędu w tejże uchwale i jeszcze raz ją przeanalizować i dać do Państwa jakby procedowania  

na najbliższej kolejnej sesji. Proponuje te dwa punkty, punkt 12 i 14 zdjąć z porządku obrad. 

Proponuję jeszcze zdjąć z porządku obrad w związku z wczorajszymi rozmowami na komisjach punkt 



13 czyli Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy Gostynin w sprawie 

ustanowienia Odznaki Honorowej Gminy Gostynin, ustalenia jej wzoru oraz zasad i trybu jej 

nadawania i noszenia, w związku z tym że pojawiły się pewne wątpliwości, głosy inne wśród Radnych, 

chcemy jeszcze raz ten temat przeanalizować, jeszcze raz się spotkać w węższym gronie zanim 

postawimy to na forum Rady. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy są jeszcze jakieś wnioski? 

Radny Kamil Balcerzak: Pani Przewodnicząca, w ślad za wczorajszą rezygnacją jednego z Radnych  

z uczestnictwa z Komisji Rewizyjnej, proponuję wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały 

dotyczącej zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin do punktu 14, 

następnie do punktu 15 proponuję wprowadzić projekt w sprawie: zmiany Uchwały Nr 4/I/2018 Rady 

Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin, następnie w ślad za wnioskiem Klubu 

Radnych proponuję wprowadzić do punktu 16 projekt uchwały w sprawie zmian składu osobowego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gostynin, a także następnie do punktu 17 o 

wprowadzenie Projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gostynin. Dziękuję. 

Radny Krzysztof Penkala: w związku z tą wprowadzoną uchwałą poprawczą mam takie małe 

zapytanie odnoście propozycji Uchwały Rady Gminy, bo przyglądam się tutaj i rezygnacja Pani Renaty 

Kędzierskiej nastąpiła w dniu 17 lutego z uzasadnieniem uchwały, a sprawdzono pod względem 

formalno-prawnym opinia powstała w dniu 10.02.2022r, widzę jakąś rozbieżność dat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: tutaj ta rezygnacja mojej osoby z Komisji SWiP 

nastąpiła wczoraj po Komisji SWiP i pojawiła się dzisiaj właśnie ta nowa uchwała. 

Radny Krzysztof Penkala: ale z datą wsteczną, opinią daty wstecznej. 

Radna Ewa Michalska: opinia jest 10 lutego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: w ślad za moją rezygnacją nastąpiła zmiana, 

musiała nastąpić zmiana w składzie Komisji SWiP. 

Mecenas Konrad Wypych: ja mogę powiedzieć tylko tyle, że kiedy projekt uchwały do mnie wpływa i 

się nim zajmuje wówczas go opiniuję, projekt uchwały do konsultacji prawnych może wpłynąć 

wcześniej niż na sesje. Do mnie projekt uchwały od strony formalno-prawnej uchwały w sprawie zmian 

w Komisji wpłynął, przynajmniej był opiniowany w tym dniu kiedy jest tam ta data, natomiast na sesję 

może on trafić później. 

Radni ww. porządek obrad wraz z wniesionymi poprawkami  zaopiniowali pozytywnie 14 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado niniejszym przekładam 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Gostynin za okres międzysesyjny tj. od 30 grudnia 2021r. 

do 17 lutego 2022r. 

Wysoka Rado!!! 

W tym czasie odbyłem dwa  spotkania  poza Urzędem Gminy:  



- w dniu 13 stycznia uczestniczyłem w uroczystości wręczenia nagród laureatom konkursu „ Przyroda 

w czterech porach roku”. 

-  w dniu 22 stycznia  uczestniczyłem w Obchodach 159 Rocznicy Powstania Styczniowego w 

Gaśnem.  

 

  Wydałem  dwadzieścia jeden zarządzeń  Wójta. 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data 

wydania 

Treść zarządzenia 

1 219 28.12.2021r w sprawie: powołania komisji do spraw nagród i wyróżnień 

sportowych za rok 2020. 

2 220 29.12.2021r w sprawie:  ogłoszenia laureatów nagród za wyniki sportowe oraz 

za osiągnięcia  w działalności sportowej za rok 2020. 

3 221 30.12.2021r w sprawie: wyboru długości okresu średniej arytmetycznej 

stosowanej do wyliczenia określonej w art.243 ust.1 ustawy o 

finansach publicznych. 

4 222 30.12.2021r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2021 rok. 

5 223 30.12.2021r. w sprawie: zatwierdzenia planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego dochodów 

i wydatków z zakresu  administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych jednostce samorządu terytorialnego ustawami, plan 

dochodów budżetu państwa związanych z realizacją zadań 

zleconych na 2022 rok. 

6 224 31.12.2021r. w sprawie: określenia stawek czynszu za garaże oraz lokal 

użytkowy w budynku użytkowym w Lucieniu oraz budynku 

medyczno-mieszkalnym w Józefkowie. 

 

 

7 225 31.12.2021r. w sprawie: zatwierdzenia Planu audytu wewnętrznego na 

8 226 31.12.2021r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

9 227 31.12.2021r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin na 2021 rok. 

10 228 31.12.2021r. w sprawie:  zmiany Zarządzenia Nr 208/2021 z dnia 07.12.2021r. 

w sprawie ustalenia planu finansowego dla rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID – 

19.  

11 1 03.01.2022r. w sprawie:. upoważnienia pracowników Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Gostyninie do prowadzenia postępowań w 

sprawach dodatku osłonowego. 

12 2 05.01.2022r. w sprawie: powołania komisji odbiorowej na zadanie pn. 

‘Rozbudowa  z przebudową budynku szkoły podstawowej w 

Sierakówku o salę gimnastyczną z zapleczem wraz z niezbędną 



infrastrukturą techniczną i zagospodarowaniem terenu”. 

13 3 12.01./2022r.  w sprawie:. powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia  

zamówienia pn.”Świadczenie usługi oświetlenia dróg i innych 

otwartych terenów publicznych na terenie Gminy Gostynin na lata 

2022-2023”. 

14 4 12.01.2022r. w sprawie: ustalenia planu finansowego dla rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID – 

19. 

15 5 20.01.22r. w sprawie: upoważnienia pani Bożeny Rzepeckiej zatrudnionej na 

stanowisku inspektora w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie 

Gminy Gostynin do załatwiania  spraw z zakresu administracji 

publicznej w imieniu Wójta Gminy Gostynin. 

16 6 20.01.2022r. w sprawie: upoważnienia pani Katarzyny Fornal zatrudnionej na 

stanowisku podinspektora w Referacie Organizacyjnym w 

Urzędzie Gminy Gostynin do załatwiania  spraw z zakresu 

administracji publicznej w imieniu Wójta Gminy Gostynin. 

17 7 24.01.2022r.  w sprawie: organizacji pracy Urzędu Gminy Gostynin w związku 

ze stanem epidemii. 

18 8 27.01.2022r. w sprawie: ustalenia terminów przeprowadzenia postępowania 

rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym terminów 

składania dokumentów do punktów przedszkolnych, oddziałów 

przedszkolnych i klas pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Gostynin na rok szkolny 2022/2023. 

19 9 27.01.2022r. w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz  ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2022 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i punktach przedszkolnych 

prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

20 10 08.02.2022r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania pn. „ Rozbudowa sieci wodociągowych w 

miejscowości Antoninów i miejscowości Gulewo gm. Gostynin”. 

21 11 09.02.2022r. w sprawie: zmiany Zarządzenia Nr 7/2022 Wójta Gminy Gostynin 

z dnia 24 stycznia 2022r. w sprawie organizacji pracy Urzędu 

Gminy Gostynin w związku ze stanem epidemii. 

 

I.  W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 56 zaświadczeń i 7 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 

2. Naliczono i wydano decyzje w sprawie wymiaru podatków na rok 2022 dla 9 634 jednostek 

wymiarowych na łączną kwotę 2 169 086,00 zł.   



3. Przyjęto w kasie 934 szt. wpłat za odpady komunalne. 

4. Przyjęta w kasie  428 szt. wpłat podatku.  

5. Wydano 1 decyzje w sprawie rozłożenia na raty zaległości podatkowej w kwocie 4 406,60 zł i 

umorzenia odsetek od zaległości podatkowej w kwocie 665,00 zł 

 

W zakresie spraw oświatowych: 

1. Przekazano 29 grudnia 2021 r. do Kuratorium Oświaty w Warszawie sprawozdanie  

z realizacji w 2021 r.  pomocy materialnej o charakterze socjalnym w formie stypendiów  

i zasiłków szkolnych dla uczniów w 2021 r. Zwrócono środki niewykorzystane. 

2. Przekazano 30 stycznia 2021 r. do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie wykorzystania dotacji 

celowej otrzymanej w 2021 r. na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe. Zwrócono środki niewykorzystane. 

3. Przekazano 13 stycznia do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie wykorzystania dotacji 

celowej, otrzymanej w roku 2021 r. na realizację programu wieloletniego Priorytet 3 „Narodowy 

Program Rozwoju Czytelnictwa” 2.0. na zakup nowości wydawniczych”. Środki w całości 

wykorzystane. 

4. Zweryfikowano dane etatowe nauczycieli oraz liczbę uczniów do subwencji oświatowej na 2022 rok 

dla Ministerstwa Edukacji Narodowej oraz przesłano je w dniu 14 stycznia. 

5. Przesłano 17 stycznia do Kuratorium Oświaty w Warszawie sprawozdanie finansowe  

z realizacji Rządowego programu „Aktywna Tablica” w 2021 r. Środki w całości wykorzystane. 

6. Przesłano 24 stycznia do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie roczne udzielonej dotacji 

celowej na dofinansowanie zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w 2021 r. Środki w całości 

wykorzystane. 

7. Sporządzono 28 stycznia sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Gostynin za 

2021 rok. 

8. Ustalono terminy przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w 

tym terminy składania dokumentów do punktów przedszkolnych, oddziałów przedszkolnych i klas 

pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin na rok szkolny 2022/2023. 

9. W dniu 9 lutego  przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie Delegatury w Płocku wniosek wraz z 

załącznikami o wydanie opinii kuratora oświaty w sprawie zgodności planu sieci przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin z 

warunkami określonymi w art. 32 ust. 3 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe (t.j. Dz. 

U. z 2021 r. poz. 1082; zm.: Dz. U. z 2021 r. poz. 762). 

10. Przesłano 14 lutego do Kuratorium Oświaty w Warszawie klasyfikację  budżetową przewidywanego 

wydatkowania naliczonej dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie zadań w zakresie 

wychowania przedszkolnego w 2022 r. 

11. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły 

Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku, Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w 

Emilianowie, Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku, Szkoły 



Podstawowej im. Władysława Stanisława Reymonta w Solcu, Szkoły Podstawowej w Teodorowie. 

Aneksy do arkusza organizacyjnego zostały wprowadzone ze względu na przydział godzin 

nauczycielom w związku z orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego i indywidualnego  

nauczania. 

12. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół z terenu Gminy 

Gostynin. 

 

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

Wydano 33 decyzje o warunkach zabudowy, 54 projektów decyzji jest  w uzgodnieniach. 

1. Wydano 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 8 projektów decyzji jest w 

uzgodnieniach. 

2. Wydano 6 decyzji zmieniających warunki zabudowy.  

3. Wydano 9 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy.  

4. Wydano 8 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

5. Wydano 48 zaświadczenia o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

6. Wydano 7 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 10 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi.  

8. Wpłynął 1 wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

 

III. Inwestycje  

1. Wydano łącznie 28 decyzji na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym 

dróg gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego. 

2. Wydano 10 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  

3. Podpisano 4 umowy na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

4. Podpisano umowę na „Opracowanie dokumentacji projektowe rozbudowy sieci wodociągowej w m. 

Legarda”. 

5. Przygotowano zapytanie ofertowe na „Opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy sieci 

kanalizacji sanitarnej w m. Bierzewice”. 

6. Zawarto umowę na dostawę oleju opałowego lekkiego dla szkół i budynków gminnych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin na rok 2022 z firmą: Przedsiębiorstwo Handlowo 

Usługowe PETROMOT Tadeusz Dębowski Skulsk. 

7. Zawarto umowę na świadczenie usługi oświetlenia dróg i innych otwartych terenów publicznych na 

terenie Gminy Gostynin z Wykonawcą: Energa Oświetlenie Sp. z o.o. Sopot. 



8. Ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia na rozbudowę sieci wodociągowych w 

miejscowości Antoninów i w miejscowości Gulewo gm. Gostynin. 

9. W trakcie postępowanie na budowę budynku urzędu Gminy wraz z budową infrastruktury 

towarzyszącej w miejscowości Gostynin. 

10. Przygotowano umowy na opracowanie dokumentacji projektowych na zadania: 

- Budowa siłowni zewnętrznej w m. Białe w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Białe – Antoninów. 

- Budowa siłowni zewnętrznej przy Szkole podstawowej w Emilianowie w ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Stefanów. 

- Budowa świetlicy wiejskiej w m. Belno w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Belno – Pomarzanki. 

- Budowa siłowni zewnętrznej oraz placu zabaw w m. Miałkówek w ramach funduszu sołectwa 

Miałkówek – Budy Lucieńskie. 

- Przebudowa placu zabaw przy Szkole Podstawowej w m. Solec. 

- Zmiana przeznaczenia obiektu handlowego na świetlicę wiejską w m. Baby Górne w ramach 

funduszu sołeckiego sołectwa Baby Górne – Zieleniec. 

- Budowa świetlicy wiejskiej w m. Halinów w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Feliksów. 

11. Opracowano Raport z badań beneficjenta dla wskaźników rezultatu projektu drogowego pn. 

„Przebudowa drogi gminnej Zaborów Nowy – Sokołów II etap” zrealizowanego w ramach Priorytetu III, 

Działanie 3.1 RPO WM 2007-2013. Głównym elementem przedmiotowego badania było wykonanie w 

terenie analiz ruchu na drodze gminnej relacji Zaborów Nowy – Sokołów, w okresie trwałości projektu, 

a dokładniej w roku 2021. 

12. Sporządzono sprawozdania RDOŚ zgodnie z decyzjami Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska 

w Warszawie nr: WSTC-P.6401.12.2017.AK z dnia 10 lipca 2017r., WSTC-P.6401.16.2017.BK z dnia 

10 lipca 2017r, WSTC-P.6401.15.2017.GZ z dnia 10 lipca 2017r w ramach zadania pn.: 

„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej zlokalizowanych na terenie Gmin Związku 

Gmin Regionu Płockiego”. 

13. W trakcie przygotowania dokumentacja do zgłoszenia robót dot. przebudowy dróg gminnych.  

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

Wpłynęły 32 wnioski o dokonanie podziału nieruchomości.  

 Wydano  14 decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości. 

 Wydano 16 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

 Wydano 1 zaświadczenie o nadanym numerze porządkowym budynku. 

 Wydano 6 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

 Złożono wniosek do Sądu Rejonowego w sprawie zasiedzenia nieruchomości (dróg), będących w           

posiadaniu samoistnym gminy. 

 Wpłynęły 2 wnioski o przyznanie dodatku mieszkaniowego. 

 Wpłynął 1 wniosek o przyznanie dodatku energetycznego. 

 Przyjęto 3 wnioski o zmianę funduszu sołeckiego. 

 Zawarto umowę na najem lokalu komunalnego w miejscowości Skrzany.  



 Dokonano 52 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

 Dokonano 1-ych oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez ARION Med. Sp. z o.o. 

Wydano 1 decyzję zezwalającą na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, Oddział  w Warszawie, Rejon w Płocku. 

 Przeprowadzono 22 kontrole spalania odpadów w paleniskach domowych i przestrzegania przepisów 

uchwały antysmogowej dla województwa mazowieckiego na terenie Gminy Gostynin. 

 Wprowadzono do centralnej ewidencji emisyjności budynków 120 deklaracji dotyczących źródeł 

ciepła i źródeł spalania paliw w budynkach i lokalach mieszkalnych i 3 deklaracje dotyczące źródeł 

ciepła i spalania paliw w budynkach i lokalach niemieszkalnych. 

Łącznie w systemie Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków na dzień 16.02.2022r, jest 

wprowadzonych 1270 deklaracji dotyczących źródeł ciepła i źródeł spalania paliw w budynkach i 

lokalach mieszkalnych i niemieszkalnych. 

 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

Wpłynęło 65 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

- urodzeń  – 8 

- zgonów – 18 

- zameldowań na pobyt stały – 42 

- zameldowań na pobyt czasowy – 20  

- wymeldowania z pobytu stałego – 53 

- wymeldowania z pobytu czasowego – 1  

- wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 33 

- udostępnienie danych osobowych – 35 

 

dowody osobiste  

- przyjęcie wniosków dowodowych – 91 

- wydanie dowodu osobistego – 71 

- unieważnionych  dowodów – 117 

 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

       odbyło się 1 posiedzenie komisji, 

Rozpatrzono ogółem 7 wniosków.  

 

VI.  W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

1. Wpłynęło 161 deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ( w tym 32 

pierwsze, 97 zmieniających, 30 zerujących, 2 korekty); 



2. Wysłano 32 zawiadomienia z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez 

właściciela nieruchomości pierwszej deklaracji; 

3. Wysłano do mieszkańców: 

- 9 wezwań do zapłaty zaległości z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi na łączną kwotę 

3 199,60 zł; 

- 7 upomnień z tytułu zaległości w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną 

kwotę 4 316,60 zł; 

4. Wygenerowano i wydano 341 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady 

komunalne dla właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

5. Przyjęto 18 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni 

ścieków; 

6. Przyjęto 93 zgłoszenia dotyczące odbioru odpadów wielkogabarytowych; 

7. Przyjęto  16 zgłoszeń od mieszkańców dotyczących  braku odbioru odpadów komunalnych – po 

weryfikacji w systemie GPS przekazano zgłoszenia do Wykonawcy; 

8. Przyjęto i zweryfikowano  15 sprawozdań kwartalnych od podmiotów prowadzących działalność w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Gostynin; 

9. Wpłynęło przez  system Bazy Danych Odpadowych  13 sprawozdań od podmiotów wpisanych do 

Rejestru Działalności Regulowanej prowadzonego przez Wójta Gminy Gostynin w zakresie odbioru 

odpadów komunalnych z terenu Gminy Gostynin – w trakcie weryfikacji; 

10. Wysłano  do Wykonawcy 17 zgłoszeń dotyczących wstawienia/zabrania  pojemników 

mieszkańcom; 

11. W związku ze zmianą stawki opłaty z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi, 

wygenerowano i wysłano właścicielom nieruchomości  zawiadomienia o zmianie stawki opłaty wraz z 

harmonogramem odbioru odpadów w ilości 3 802 szt; 

12. Przyjęto 47 deklaracji dotyczących źródeł ciepła i źródeł spalania paliw; 

13. Na podstawie art. 6 ust 1 ustawy z dnia 13 września 1996 r.  utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach przeprowadzono 34 kontrole dotyczące posiadania umów na wywóz nieczystości ciekłych 

przez właścicieli nieruchomości, częstotliwości wywozu nieczystości tj. przestrzegania wymagań 

określonych w regulaminie  utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Gostynin oraz kontrole 

właścicieli nieruchomości w zakresie posiadania zadeklarowanych przez nich kompostowników i 

kompostowania w nich bioodpadów; 

14. Na podstawie Zarządzenia Wójta Gminy Gostynin Nr 212/2021 z dnia 09.12.2021 r. 

przeprowadzono 22 kontrole spalania odpadów w paleniskach domowych i przestrzegania przepisów 

uchwały antysmogowej dla województwa mazowieckiego na terenie Gminy Gostynin; 

15. Przygotowano i wysłano comiesięczne zestawienie dla Wykonawcy ( wykaz nieruchomości 

zamieszkałych i rekreacyjno-wypoczynkowych z których należy odebrać odpady komunalne ); 

16. Wysłano do Marszałka Województwa Mazowieckiego informację o nowych wpisach oraz 

wykreśleniach do Rejestru działalności regulowanej podmiotów  z zakresu gospodarowania odpadami 



komunalnymi oraz odbioru i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Gostynin (art. 9c ust. 9 

ustawy z dnia 13 września 1996 r.  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach) 

17. Dokonano rozliczenia za miesiąc grudzień 2021 r. na podstawie  dokumentacji przekazanej przez 

Wykonawcę oraz na podstawie  systemu pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów odbierających 

odpady z terenu Gminy Gostynin i wysłano Wykonawcy informację o kwocie należnej na kwotę  netto 

118 605,20 zł  (brutto 128 093,61 zł ); 

18. Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych w miesiącu grudniu – 173,740 Mg 

- masy odpadów odebrane z nier. zamieszkałych – 169,640 Mg 

- masy odpadów odebrane z nier. rekreacyjnych – 4,100 Mg 

- masy odpadów zaakceptowane przez Zamawiającego – 157,22Mg  

- masy odpadów nie uznane przez Zamawiającego – 16,52 Mg 

19. Szacunkowe masy z przetargu w 2021 roku   -   2 639,272 Mg 

-  Masy odpadów odebrane od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 r. – 3 074,794 Mg 

-  Przekroczenie masy odpadów  w stosunku do  szacowanych ilości odpadów w  przetargu na 2021 r. 

o  435,522 Mg 

 

VII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 5 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2. Przyjęto  59 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 59 decyzji. 

3. Przyjęto 75 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na 

żywność oraz wydano 75 decyzji. 

4. Przyjęto 1  zgłoszenie o pomoc w formie zasiłku stałego. 

5. Przeprowadzono weryfikację 68 zasiłków stałych. 

6. Wydano 17 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o 

niepełnosprawności. 

7. Wydano 9 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

8. Wydano 3 decyzje dotyczące schronienia. 

9. Wysłano 13 pism do policji i 3  do sądu. 

10. Udzielono 10 porad prawnych. 

11. Odbyło się 12 spotkań grup roboczych związanych z procedurą niebieskiej karty. 

12. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 11 rodzin. 

13. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 18 wniosków.  Wydano 28 kart 

tradycyjnych i 28 kart elektronicznych. W produkcji jest 19 kart. 

14. Przyjęto 9 wniosków i wydano 9 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć 

wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

15. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 60  wniosków o ustalenie prawa do świadczeń 

rodzinnych. 



16. Wydano  133 decyzji. 

17. Wystawiono  25 zaświadczeń. 

18. Wypłacono 592  świadczeń z zasiłku pielęgnacyjnego,  81 świadczeń rodzicielskich, 128   

świadczeń pielęgnacyjnych, jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla  12 osób specjalny 

zasiłek opiekuńczy  dla  21 osób. 

19. Z funduszu alimentacyjnego wypłacono 169  świadczeń. 

20. Przyjęto 2  wnioski . 

21. Wydano  3 decyzje . 

22. Wysłano 3 zawiadomienia do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

23. Wysłano  1 wezwanie o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

24. Wysłano 2 wnioski do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania 

egzekucyjnego. 

25. Wysłano 1 wniosek o ściganie z art. 209 § 1 Kodeksu Karnego. 

26. Wysłano 7 wniosków do Komendy Powiatowej Policji o ściganie z art. 209 § 3 Kodeksu Karnego. 

27. Przeprowadzono 1  wywiad alimentacyjny. 

28. Wysłano  1 wniosek do PUP o aktywizację zawodową dłużników. 

29. Wydano 1 decyzję w sprawie uznania dłużnika alimentacyjnego za uchylającego się. 

30. Wysłano 2 wnioski do komornika o ustalenie adresu zamieszkania. 

31. Realizacja Programu Rodzina 500+: wypłacono świadczenia  na kwotę 1 053 876,82 zł 

32. Dodatek osłonowy : złożono 1 210 wniosków. 

33. Przyjęto 2 zgłoszenia Seniorów  w ramach  realizacji Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” 

34.Przy Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Gostyninie powstał Lokalny Punkt Pomocy 

Pokrzywdzonym Przestępstwem w ramach Funduszu Sprawiedliwości. Czynny jest w  każdy czwartek  

w godzinach 15 - 20,  oraz w sobotę w godzinach  9 - 14. 

35.Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

VIII. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Współorganizacja Obchodów 159. rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego, w dniu 22 stycznia 

br. w Gaśnem. 

2. Rozpoczęto przygotowania do następujących wydarzeń: 

- III Ogólnopolski Turniej Szachowy o Puchar Wójta Gminy Gostynin, 

- XXIII Ogólnopolski Plener Malarski „U Wójta”, 

- XIV Gminne Dożynki Ekologiczne w Białotarsku. 

3. Środowe zajęcia ZUMBY dla mieszkańców gminy Gostynin w miesiącu styczniu br. Od lutego, ze 

względu na piątą falę pandemii koronawirusa, zajęcia zawieszone do odwołania. 

4.  W miesiącu styczniu i lutym, ze względu na sprawy organizacyjne GCK oraz piątą falę pandemii, 

zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis zostały 

odwołane. 

 



IX. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

1.Statystyka udostępnień księgozbioru 

 

Działalność biblioteczna Liczba użytkowników/ liczba woluminów 

Odwiedziny w bibliotece 1092 

Wypożyczenia 1898 

Odwiedziny w czytelni 27 

Udostępnienia księgozbioru na miejscu 30 

Udzielone informacje biblioteczne 35 

 

2.  Lekcje biblioteczne i inne spotkania 

-  W 20 rocznicę śmierci A.Lidgren – 7 uczestników 

             -  Źródła informacji  – pogadanka dla klas III – 7 uczestników 

             -  Rysowanie i malowanie laurek na Dzień Babci i Dziadka – 12 uczestników 

             -  Kochamy Was – zajęcia plastyczne -16 uczestników 

             -  Walentynki- czas miłości i radości : Sokołów 25 uczestników 

             -  Walentynki w Sierakówku i Solcu: Randka w ciemno …z książką  ( 65 wol. wypożyczonych), 

             -  FotoWalentynka-65 uczestników. 

        Ogólnie w bibliotece w Solcu i Sierakówku uczestniczyło 95 uczniów 

3.  Powołanie Dyskusyjnego Klubu Książki  w Emilianowie  - 15 uczestników 

4.  Powołanie Klubu Miłośników Książki  w Sierakówku  - 10 uczestników 

5.  Zakupiono ogółem 262 wol. 

6.  Wypożyczono 38 gier planszowych 

7.  Wypożyczono 6 audiobooków 

 

X. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Udrożnienie przepustów drogowych dróg gminnych w m. Zieleniec, Lucień, 

5. Równanie wraz z wałowaniem dróg gminnych w miejscowości Gorzewo, 

6. Remonty dróg w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych: Gorzewo, Zaborów Stary, Zieleniec, 

Helenów, Antoninów, Osiny, Jaworek, Strzałki, Rębów, Budy Kozickie, Rogożewek, 

7. Roboty remontowe w budynku świetlicy wiejskiej w Legardzie, 

8. Roboty remontowo-budowlane w budynku szkoły podstawowej w Sierakówku, 

 

Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 



3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

7. Roboty malarskie na SUW w Bielawach, 

8. Remont pokrycia dachu na SUW w Józefkowie. 

Tytułem takiego uzupełnienia jeśli chodzi o zakres Gminnego Zakładu Komunalnego chciałem 

Państwu powiedzieć, że my zdajemy sobie sprawę z bardzo trudnej sytuacji na  drogach  gminnych 

jaka wyniknęła z tytułu wysokiego poziomu wód gruntowych  i wysokich opadów. Bo główna to 

przyczyna jest, że stan dróg znacząco się pogorszył, staramy się reagować możliwymi  środkami i 

siłami w każdym miejscu jakie zgłoszenie spływa czy od Państwa Radnych, czy od sołtysów, czy 

nawet od mieszkańców  bo każdego staramy się wysłuchać i staramy się reagować.  Niestety tak jak 

powiedziałem to jest spowodowane wysoki poziomem wód gruntowych i wysokimi opadami,  gdzie 

sytuacja już troszeczkę jak gdyby się dawała i nadzieję na uspokojenie przedwczoraj niestety 

przedwczorajsza  noc i te opady deszczu i wiatry które były poprzedniej  w nocy niestety spowodowały 

kolejny pogorszenie stanu dróg, my sobie zdaje z tego sprawę i naprawdę staramy się reagować. 

Materiał który mamy, który zakupiliśmy w poprzednim roku po to żeby móc reagować tak jak zawsze 

to sobie stawialiśmy za cel  żeby na wiosnę mieć materiał zgromadzony a nie dopiero czekać na  

zakup, ten materiał który zakupiliśmy w ubiegłym roku, który spełniał nasze oczekiwania, oczywiście z 

warunkach wtedy gdy uwilgotnienie było  optymalne, w warunkach w tej chwili takiego 

przekroczonego  stanu uwilgotnienia  on nie spełnia warunków, dlatego kupujemy materiał inny, 

kupujemy kruszywo betonowe zapewniam Państwa bo na pewno zaraz pojawią się gdzieś tam w 

dyskusji głosy że gdzieś tam odcinki dróg są nieprzejezdne, czy są trudne, my sobie z tego faktu 

zdajemy sprawę i naprawdę reagujemy, także uczulam Państwa i uprzedzam trochę Państwa pytania, 

my wiemy  próbujemy zapobiec tej sytuacji.  Dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy do przedstawionego 

sprawozdania są jakieś pytania Państwa Radnych? Brak 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

nr 339/XXXVI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 grudnia 2021 roku   w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa omówiła projekt uchwały w sprawie: zmieniającej uchwałę nr 

339/XXXVI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 grudnia 2021 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin co stanowi załącznik do protokołu. 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 357/XXXVII/2022 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 



Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na 2022 rok. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa omówiła projekt uchwały w sprawie: zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Gostynin na 2022 rok co stanowi załącznik do protokołu. 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 358/XXXVII/2022 została przyjęta 13 głosami za, 1 głos wstrzymujący i stanowi załącznik 

do protokołu.  

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na organizację przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zakres przedmiotowy 

tejże uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik w trakcie omawiania uchwały zmieniającej 

budżet gdzie mówiliśmy o dotacji dla Powiatu w wysokości 25tyś. zł, na trzy linie publiczne 

organizowane przez Powiat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Opinie: 

Komisja BiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 359/XXXVII/2022 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: ogłosiła 10 minutową przerwę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: wznowiła obrady. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zamiaru 

likwidacji samorządowej instytucji kultury – Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja do treści 

uzasadnienia, macie oczywiście Państwo w materiałach dostarczonych bardzo szeroko uzasadnienie 

dla tejże decyzji przedstawione, jednak że wczoraj w dyskusji na komisji padło, że nie wszystkie 

koszty jak gdyby zostały uwzględnione w tym uzasadnieniu procentowe, więc w tym uzasadnieniu do 

tej uchwały jak gdyby chcemy zmienić ten zapis który mówił o wydatkach Centrum, że w 

przeważającej mierze związane są z utrzymaniem budynku Centrum w Białem w wysokości 12,7%, 

kosztem pracownicze 51%, organizacja wydarzeń kulturalnych 16,6%, utrzymanie gminnej orkiestry 

dętej i gminnego 0,5%, oraz środki trwałe i wyposażenie niskocenne które dawałoby sumę 100% to 

jest 19,2%. W tej części jak gdyby są to też umowy zlecenia, które też związane są z utrzymaniem 

Chóru, utrzymaniem Gminnej Orkiestry Dętej ponieważ te 0,5% które tutaj zostało wykazane są to 

środki takie, które były stricte na doposażenie tego chóru, czy ewentualnie Orkiestry, natomiast sama 

działalność Chóru, czy Orkiestry była też oczywiście gdzieś tam pokazana w zakresie umów zleceń 



dla dyrygenta zarówno Chóru czy Orkiestry Dętej i to się znajduje w tym przedziale 19,2%, to jest 

jakby takie rozszerzenie do uzasadnienia. Natomiast odnoszę się w ogóle do przedmiotu, który ja do 

Państwa kieruję, dyskusja nad GCK wielokrotnie na forum Rady była poruszana, dyskutowana, to co 

głównym atutem, głównym celem takiej decyzji mojej i naszego zespołu kierowniczego jest to, co Pani 

Skarbnik wspomniała już przy omawianiu uchwały Zmieniającej Uchwałę Budżetową, że nadwyżka 

operacyjna w naszym budżecie jest coraz mniejsza, z roku na rok ona drastycznie spada, więc po 

prostu musimy szukać w tych kosztach bieżących oszczędności które tą nadwyżkę operacyjną 

znacząco zwiększą, bo to cały czas świadczy o naszych możliwościach inwestycyjnych. Inwestycje 

pojawiają się oczywiście z różnych instrumentów i z wsparcia zewnętrznego, ale my też musimy mieć 

możliwości udziału własnego sfinansowania, przy najwyższe operacyjnej na poziomie 284tyś. zł, co 

Pani Skarbnik wspomniała omawiając Uchwałę Budżetową to jest bardzo drastyczna sprawa na którą 

musimy się naprawdę pochylić, musimy szukać, szukać mocno oszczędności takich w wydatkach 

bieżących i ten cel główny który przyświeca tym, że kieruję do Państwa taką uchwałę o likwidacji GCK, 

to mam na myśli oczywiście szukanie takich oszczędności. Nie wiem ile to będzie, być może to będzie  

powiedzmy 50 czy 100tyś. zł, to będzie bardzo znaczące dla możliwości inwestycyjnych dla nas na 

przyszłe lata. Przede wszystkim ustawa o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej 

stanowi, że w szczególnie uzasadnionych przypadkach organizator może zlikwidować instytucje 

kultury, zanim to uczynię jest zobowiązany na 6 m-cy  przed wydaniem aktu o likwidacji instytucji 

kultury podać to do publicznej wiadomości informację o zamiarze i przyczynach likwidacji, to jest cel 

który dzisiaj Państwa proszę i do Państwa kieruję, taki to jest zamiar likwidacji, kiedy to fizycznie 

nastąpi zobaczymy, ale przyczyny są przede wszystkim w szukaniu oszczędności bieżącego 

utrzymania, bieżących kosztów działalności generalnie całego budżetu gminy, a w ślad za tym 

jednostek które  działają na rzecz Gminy. Chce Państwu też oczywiście jak najbardziej, w uzasadnieni 

macie Państwo bardzo szeroko przedstawione, mieliście Państwo możliwość zapoznania się  z tym 

uzasadnieniem, ja to tak w kierunku aby doprecyzować tematy chce Państwa zapewnić, Państwa 

Radnych i oczywiście społeczność naszej Gminy, że w niczym to nie będzie jakich kolwiek  ujmy w 

działalności  w zakresie kultury, zdajemy sobie sprawę, że działalność kulturalną  musimy dalej 

prowadzić i będziemy ją prowadzili  ja zawsze sobie to wysoko stawiałem za cel, że ta paleta 

skierowanych do propozycji do społeczeństwa musi być bogata i szeroka i tutaj żadnej jak gdyby ujmy, 

żadnego ubytku nie będzie to chcę Państwa zapewnić. Jeżeli chodzi o oszczędności to szukamy tylko 

na utrzymaniu jak gdyby budynku i na sprawach kadrowych, natomiast sprawami typowo i ofertą 

kulturalną skierowaną do społeczeństwa zajmie się wtedy już bezpośrednio Urząd, referat Promocji 

który te zadania jak najbardziej będzie realizował i w niczym tutaj nie będzie jak gdyby takiego ubytku, 

uszczerbku w tym zakresie, tak samo jeśli chodzi o współpracę z organizacjami pozarządowymi, czyli 

mam tu na myśli KGW, czy OSP itd., ta współpraca dalej będzie na takim samym poziomie jaka była 

dotychczas, w niczym tutaj żadnego uszczerbku nie nastąpi. W związku z tym ewentualnie to GCK 

zlikwidujemy, pewne zadania takie o charakterze miękkim przejmie na pewno Gminna Biblioteka 

Publiczna która istnieje, która ma 4 filie, czyli jest rozśrodkowana jak gdyby po terenie Gminy, 

natomiast jeżeli chodzi o GCK akurat w miejscowości Białe, czyli na skraju Gminy, ono było 

wielokrotnie poddawane wątpliwości samego tytułu lokalizacji tego GCK, gdzie Dyrektor w tej chwili 



obecny dokłada naprawdę bardzo wielu starań i my to z szacunkiem odnosimy się do jego działań, 

bardzo wiele propozycji wnosi, niestety odbiór jest różny, na skraju Gminy niestety jest to troszeczkę 

nie do końca akceptowany, dlatego jak gdyby widzimy to powiedzmy tak; budynek który jest tam 

posadowiony to będzie treścią kolejnej jak gdyby uchwały, to jest zamiar, zamiar tak samo sprzedaży 

czyli odzyskania jakiś środków finansowych  z tego tytułu, znaczących myślę, bo moim zdaniem w tej 

chwili po przeprowadzonych ostatnio pracach remontowych w tymże budynku, zarówno na zewnątrz, 

jak i w środku ten budynek jest atrakcyjny, w ogóle cała nieruchomość jest atrakcyjną nieruchomością 

i myślę, że znajdzie bardzo szybko ewentualnie nabywcę, tak jak w kolejnym punkcie sesji Państwo 

ewentualnie zaakceptujecie zamiar sprzedaży tejże działki, tejże nieruchomości, odzyskamy stosowne 

środki, natomiast uprzedzając jak gdyby jakie kolwiek pytania ze strony Państwa Radnych czy 

mieszkańców tamtej społeczności czyli blisko Białego i sołectwa Białe, Antoninów też zapewniam że 

też o tym myślimy i jak gdyby z taką ofertą wyjdziemy do mieszkańców, że w zamian za to 

ewentualnie że gdybyśmy sprzedali, czy w jakiś sposób wydzierżawili, oddali w najem tą 

nieruchomość to dla mieszkańców też mamy  propozycję, że nie zostaną jak gdyby pozbawieni jakiejś 

możliwości spotkania się, zwołania zebrania bo dysponujemy działką na terenie miejscowości Białe na 

której możemy taką ofertę dla społeczności lokalnej oczywiście stworzyć i zaoferować. Zdajemy sobie 

sprawę, że jest to trudna decyzja, dla mnie też jest bardzo trudną decyzją takie rozwiązanie, ale tak 

jak mówię przyświeca temu jeden, jedyny cel, szukanie możliwości żeby nadwyżka operacyjna w 

budżecie Gminy Gostynin znacząco się zwiększyła, co stworzy nam możliwości inwestycyjne na 

przyszłe lata. Ja nie mówię, że na tym się kończy, będziemy oczywiście z Państwem dyskutować 

niejednokrotnie w innych obszarach też będziemy szukali oszczędności, tylko tak jak powiedziałem 

przyświeca jeden cel to nadwyżka operacyjna budżetu Gminy Gostynin.  

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa chce 

zabrać głos w tej sprawie? Brak 

Opinie: 

Komisja ŁiP brak opinii z braku kworum, 

Komisja BiF projekt zaopiniowała pozytywnie 

Uchwała nr 360/XXXVII/2022 została przyjęta 10 głosami za, 4 głosy wstrzymujące i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego gruntów zabudowanych stanowiących działkę nr ewid. 134/1 o 

pow. 0,2442 ha i gruntów niezabudowanych stanowiących działkę nr ewid. nr 135/7 o pow. 0,1023 ha 

położonych na terenie wsi Białe gm. Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, tak jak sygnalizowałem 

już przy omawianiu poprzedniej uchwały, że to będzie kolejny punkt programu dzisiejszej sesji 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego gruntów zabudowanych, chodzi właśnie o 

nieruchomość GCKiTWGG w Białem. Państwa zgoda w tej chwili jest mi potrzebna na to żebym mógł 

uruchomić procedurę dokonamy wyceny bo wczoraj też padły pytania na komisji i oczywiście bez 



wyceny my nie ogłosimy przetargu, czyli taka wycena to jest warunek pierwszy który jest niezbędny do 

ogłoszenia w ogóle przetargu nieograniczonego ustnego na sprzedaż tejże nieruchomości, w wycenie 

oczywiście jak najbardziej jeszcze raz to podkreślam my to będziemy sygnalizowali rzeczoznawcy że 

nakłady zostały poniesione w roku 2020, 2021 znaczące, które poprawiły wizerunek generalnie i 

wartość tejże nieruchomości, te nakłady które dokonaliśmy w roku 2020, 2021 moim zdaniem takim 

skromnym że one spokojnie zwrócą się z nawiązką jeszcze, bo myślę że oferta ewentualna w takim 

przetargu na sprzedaż tejże nieruchomości będzie dużo bardziej szeroka i bardziej myślę że wyższa 

uwzględniając te nakłady które zostały dokonane. Gdybyśmy taką nieruchomość wystawili 2-3 lata 

wstecz gdy ona miała ten swój wizerunek co niejednokrotnie na spotkaniach mnie wytykano, że 

Centrum Kultury a taki budynek, stąd taka decyzja nasza była żebyśmy tym budynkiem wreszcie się 

zajęli i go doprowadzili do wizerunku jakie w tym regionie turystycznym żeby on jak gdyby nie był 

takim szpecącym, on miał bardziej przykuwać uwagę i myślę że ten cel osiągnęliśmy i spokojnie  te 

nakłady nam się zwrócą, jeszcze raz podkreślam gdy okaże się, że wycena będzie bardzo niska 

naszym zdaniem, czy Państwa zdaniem to oczywiście do Państwa informacje tą najszybciej skieruję, 

że będziecie Państwo wiedzieli jak jest wyceniona ta nieruchomość, na jakim poziomie, gdy będziemy 

mieli do tego uwagi to automatycznie oczywiście nie będziemy tej sprzedaży dalej finalizować, bo za 

byle jakie pieniądze – przepraszam za określenie ja też nie pozwolę żeby to poszło, tak jak 

wspomniałem przy uzasadnianiu do tamtej uchwały ofertę dla mieszkańców tej społeczności lokalnej 

mamy przygotowaną także to też bez krzywdy dla mieszkańców, a myślę że znaczące dla budżetu 

Gminy Gostynin pieniądze możemy uzyskać z tytułu tej ewentualnej sprzedaży, czy ewentualnie 

uznamy ją że cena jest za niska to być może nawet wynajmu tej powierzchni, tej nieruchomości to 

będą znaczące dochody które jeszcze raz podkreślam tą nadwyżkę operacyjną Budżetu Gminy 

troszeczkę poprawią, to będzie świadczyło o naszych możliwościach inwestycyjnych na kolejne lata. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 361/XXXVII/2022 została przyjęta 10 głosami za, 4 głosy wstrzymujące i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego gruntów stanowiących działkę nr ewid. 6/2 o pow. 0,3380 ha i 

działkę nr ewid. nr 6/4 o pow. 0,1262 ha położonych  na terenie wsi Gaśno gm. Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały dotyczy tak jak Pani Przewodnicząca powiedziała 

zgody na sprzedaż 2 działek, te działki są położone przy obwodnicy Gostynina bliżej skrzyżowania w 

miejscowości Gaśno, działki są położone przy obwodnicy, ale nie mają bezpośredniego dostępu do 

obwodnicy, 1 działka ma dostęp do takiej drogi serwisowej wzdłuż obwodnicy, a 2 działka o mniejszej 

powierzchni ma dostęp do drogi gminnej. Przeanalizowaliśmy z Panem Wójtem, że te działki dla 

Gminy Gostynin nie są konieczne wręcz powiem warto byłoby je sprzedać bo w tej chwili nic się tam 



na tych gruntach nie dzieje i Gmina Gostynin na pewno nie będzie nic planowała, dla Gminy Gostynin 

nie są potrzebne do żadnej np. inwestycji, także prosimy o przychylenie się do naszej prośby. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 362/XXXVII/2022 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jest to bardzo ładna działka położona we wsi Choinek, będąca 

własnością Skarbu Państwa, powierzchnia tej działki to jest 76 arów, proponujemy żebyście Państwo 

wyrazili zgodę na nieodpłatne nabycie w drodze komunalizacji na rzecz Gminy Gostynin z 

przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Choinek. 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 363/XXXVII/2022 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Gorzewo, gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: uchwała dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania na terenie wsi Gorzewo, dla tego miejsca w którym chcemy przystąpić do 

sporządzenia miejscowego planu istnieje i funkcjonuje już miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla części wsi Gorzewo, jednak ten plan przewiduje dla tych obszarów 2 o których 

tutaj mówimy o powierzchni, 1 obszar o powierzchni ok. 4,5ha, 2 o powierzchni ok. 2,5ha, w 

istniejącym planie dla 1 części tego obszaru jest to rola bez prawa zabudowy, w 2 części tego obszaru 

jest to rola z prawem zabudowy ale tylko dla siedlisk rolniczych. Jest to tak duży teren, że warto 

byłoby zastanowić się i po prostu zaplanować, zaprojektować i zmienić plan zagospodarowania 

przestrzennego umożliwiający w zgodzie ze studium uwarunkowań kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Gostynin umożliwienie mieszkańcom podziału na naszym zdaniem niezbyt 

małe działki, zarówno budowlane jak i  rekreacyjne które to działki mogłyby się przyczynić do rozwoju 

tej miejscowości jak również do wpływu podatków od nieruchomości  dla Gminy Gostynin, a to też jest 

ważne. W tej chwili  na tym terenie jest to rola VI i część roli V, od tych gruntów nie wpływają podatki 

do Gminy Gostynin, a jednocześnie plan obecny nie umożliwia właśnie zabudowę, także naszym 

zdaniem jest to zasadne. Zaznaczam również, że absolutnie nie mamy zamiaru i zresztą byłoby to nie 

w zgodzie ze studium zagospodarowania przestrzennego przybliżania się nadto do jeziora Sumino, 

najbliższa zabudowa będzie oddalona od jeziora Sumino ok. 220m, więc to jest taka bezpieczna 

dosyć odległość, nie chcemy niszczyć jezior poprzez zabudowę taką bardzo bliską. Oczywiście jest to 

głównie inicjatywa właścicieli nieruchomości, ale Pan Wójt również widzi taką potrzebę. Dziękuję. 



Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa chce 

zabrać głos w tej sprawie? Brak 

Opinie: 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 364/XXXVII/2022 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Gostynin 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Janusz Brudnowski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pan i Przewodnicząca, Wysoka Rado, tutaj podnosimy 

stawkę za udział w działaniu ratowniczym dosłownie o 2zł., być może to się wydaje że to jest 

symboliczne, ja też sobie zdaje sprawę że to jest symboliczne bo generalnie stawka jest symboliczna 

za taką pracę jaką wkładają ochotnicy, ale zawsze ochotnicy, strażacy tym się szczycą, że są 

ochotnikami i robią to typowo społecznie, ja w tej chwili od kilku lat będąc Prezesem Związku Oddziału 

Miejsko-Gminnego, Związku Ochotniczych Straży Pożarnych mam pełną ocenę udziału strażaków i  

ich zaangażowanie i wiem że te środki tak oni przeznaczają na cele statutowe danej swojej jednostki, 

także to nie są pieniądze które gdzieś tam trafią w pustkę tylko one i tak gdzieś tam dla Ochotniczych 

Straży będą służyły, być może to jest symboliczne, ale chodziła nam też o nadanie sygnału dla 

Ochotników żeby uznać ich zaangażowanie, że generalnie i płaca minimalna rośnie i generalnie 

wynagrodzenia rosną, inflacja które jest wysoka na ten moment, przynajmniej taki gest chcemy 

pokazać że też widzimy to zaangażowanie i chcemy to jak gdyby troszeczkę uhonorować. Tak jak 

powiedziałem jeszcze ono nie pokrywa tego zaangażowania, ale to jest taki gest który proszę Państwa 

żebyście to akceptowali. Od zmiany, od nowelizacji ustawy o Ochotniczych Strażach Pożarnych w tej 

chwili każda rozpoczęta godzina już musi być zapłacona, do roku 2021 rozliczaliśmy to w systemie 

minutowym, czyli strażak był 5 minut poza kolejną godzinę to miał za te 5 minut, teraz będzie miała za 

każdą godzinę rozpoczętą zapłacone, ale już nie chodzi mi o to w tej chwili dla budżetu jakie to będzie 

obciążenie, bo tak jak powiedziałem jeszcze raz, ja z mojej obserwacji wiem i ze sprawozdań te 

wszystkie  środki które trafiają jako ekwiwalent one i tak zostają  w jednostkach i Ochotnicze Straże 

Pożarne przeznaczają to na cele statutowe, także to są pieniądze  naprawdę które i tak wracają do 

nas. Dziękuję. 

Z sali posiedzeń wyszła Radna Elżbieta Tyszkiewicz. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie. 

Opinie: 

Komisja ŁiP projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 365/XXXVII/2022 została przyjęta 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: zmiany składów osobowych stałych 



Komisji Rady Gminy Gostynin. 

Uchwała w sprawie zmiany składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy W uchwale Nr 7/I/2018 

Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy 

Gostynin oraz jej składów osobowych, § 1 otrzymuje brzmienie: 

"§ 1. I Powołuje się Komisję Budżetu i Finansów w składzie: 

1. Radny Brudnowski Janusz Daniel 

2. Radny Piotrowski Piotr Paweł 

3. Radna Tyszkiewicz Elżbieta 

4. Radny Penkala Krzysztof 

5. Radna Sulma Jolanta Elżbieta 

6. Radny Balcerzak Kamil 

7. Radna Dan-Liberadzka Mariola 

8. Radny Murawski Roman 

9. Radny Nowacki Mirosław 

10. Radny Lemański Piotr 

11. Radny Balcerzak Marek 

12. Radna Kędzierska Renata 

13. Radna Michalska Ewa 

14. Radny Solarski Marek Janusz 

15. Radny Wasiński Stanisław Zdzisław 

II Powołuje się Komisję Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska w 

składzie: 

1. Radny Brudnowski Janusz Daniel 

2. Radny Piotrowski Piotr Paweł 

3. Radna Tyszkiewicz Elżbieta 

4. Radny Penkala Krzysztof 

5. Radny Balcerzak Kamil 

6. Radny Nowacki Mirosław 

7. Radny Lemański Piotr 

8. Radna Michalska Ewa 

9. Radna Kędzierska Renata 

10. Radny Wasiński Stanisław Zdzisław 

III Powołuje się Komisję Porządku Publicznego Spraw Obywatelskich i Ochrony 

Przeciwpożarowej w składzie: 

1. Radny Brudnowski Janusz Daniel 

2. Radna Sulma Jolanta Elżbieta 

3. Radny Balcerzak Kamil 

4. Radny Wasiński Stanisław Zdzisław 

IV Powołuje się Komisję Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych 

w składzie: 

1. Radny Piotrowski Piotr Paweł 

2. Radna Tyszkiewicz Elżbieta 

3. Radna Sulma Jolanta Elżbieta 

4. Radna Dan-Liberadzka Mariola 

5. Radna Kędzierska Renata 

6. Radny Solarski Marek Janusz" 



§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Czy odnośnie tego punktu ktoś z Państwa chce zabrać głos? 

Komisja RG projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 366/XXXVII/2022 została przyjęta 11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: wyboru Przewodniczących i Zastępców 

Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Gostynin. 

w sprawie: wyboru Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy 

Gostynin. 

 1. Powołuje się Radnego Piotra Lemańskiego na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

2. Powołuje się Radną Janusza Brudnowskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Finansów. 

3. Powołuje się Radnego Mirosława Nowackiego na Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

4. Powołuje się Radnego Piotra Lemańskiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

5. Powołuje się Radną Jolantę Elżbietę Sulmę na Przewodniczącą Komisji Porządku Publicznego 

Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej. 

6. Powołuje się Radnego Kamila Balcerzaka na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Porządku 

Publicznego Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej. 

7. Powołuje się Radną Mariolę Dan-Liberadzką na Przewodniczącą Komisji Zdrowia Pomocy 

Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych. 

8. Powołuje się Radną Elżbietę Tyszkiewicz na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Zdrowia Pomocy 

Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych. 

Traci moc Uchwała Nr 291/XXXI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie 

wyboru Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Gostynin oraz 

Uchwała Nr 8/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Gostynin. 

Zapytania o zgodę: 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: Czy Pan Piotr Lemański wyraża zgodę na objęcie 

funkcji Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

Piotr Lemański: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: w przypadku Pana Janusza Brudnowskiego który 

jest w tym momencie nieobecny, w związku z tym musimy skazać inną osobę, czy są jakieś 

propozycje ze strony Państwa Radnych? 

Radny Kamil Balcerzak: zaproponuje Panią Radną Mariolę Dan-Liberadzką. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: Czy Radna Mariola Dan-Liberadzka wyraża zgodę? 



Mariola Dan-Liberadzka: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Radny Mirosław Nowacki wyraża zgodę na 

objęcie funkcji Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska? 

Radny Mirosław Nowacki: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: Czy Pan Piotr Lemański wyraża zgodę na objęcie 

funkcji na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska. 

Piotr Lemański: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Radna Jolanta Elżbieta Sulma wyraża zgodę na 

objęcie funkcji na Przewodniczącą Komisji Porządku Publicznego Spraw Obywatelskich i Ochrony 

Przeciwpożarowej. 

Radna Jolanta Elżbieta Sulma: wyrażam zgodę 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Radny Kamil Balcerzak wyraża zgodę na 

objęcie funkcji na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Porządku Publicznego Spraw Obywatelskich i 

Ochrony Przeciwpożarowej. 

Radny Kamil Balcerzak: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Radna Mariola Dan-Liberadzka wyraża zgodę 

na objęcie funkcji na Przewodniczącą Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw 

Mieszkaniowych. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: wyrażam zgodę. 

Na salę posiedzeń wróciła Radna Elżbieta Tyszkiewicz. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyraża zgodę na 

objęcie funkcji na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i 

Spraw Mieszkaniowych. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w tej sprawie? 

Radna Ewa Michalska: jeśli mogę proszę Państwa to mieszkańcy tutaj zobaczą w jaki sposób Rada 

nie zgadza się, Radni niektórzy złożyli projekt uchwały aby odwołać część Radnych, bardzo proszę 

pracujcie Państwo, będą mieszkańcy widzieli w jaki sposób jest ta zgoda która nawet na naszej 

stronie Pan Wójt wskazał, że zgoda buduje, więc Państwu nie odpowiadały te osoby, które przez 

pewien czas prowadziły komisje, były może niewygodne także niech mieszkańcy zobaczą co się 

dzieje na terenie naszej Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja chciałam też powiedzieć jakie sytuacje były, prawdopodobnie niektóre 

osoby się nie sprawdzają, więc to nie jest pierwsza zmiana tej komisji, także mieszkańcy na pewno 

obserwują i wyciągną wnioski. Dziękuję. 

Uchwała nr 367/XXXVII/2022 została przyjęta 8 głosami za, 4 głosy przeciwne, 1 głos wstrzymujący i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 



Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin. 

W związku ze złożoną rezygnacją z członkostwa w Komisji Rewizyjnej przez Radnego Romana 

Murawskiego w dniu 17 lutego 2022r, zasadne jest podjęcie uchwały. 

W uchwale Nr 290/XXXI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie powołania 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin,  

§ 1 otrzymuje brzmienie:  

Powołuje się Komisję Rewizyjną Rady Gminy Gostynin w składzie: 

Radny Solarski Marek Janusz, 

Radna Dan – Liberadzka Mariola, 

Radny Nowacki Mirosław.” 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Czy odnośnie tej uchwały ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Brak. 

Uchwała nr 368/XXXVII/2022 została przyjęta 11 głosami za, 2 głosy przeciwne, i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr 4/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin. 

W związku z rezygnacją Radnego Romana Murawskiego ze składu komisji należy podjąć uchwałę w 

sprawie zmiany Uchwały Nr 4/I/2018. 

W Uchwale Nr 4/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gostynin § 1 pkt 2 

otrzymuje brzmienie: 

„Powołuje się Radną Dan-Liberadzką Mariolę na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Gostynin.” 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Czy są może jeszcze jakieś inne propozycje? Brak 

Uchwała nr 369/XXXVII/2022 została przyjęta 9 głosami za, 4 głosy wstrzymujące i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: projekt uchwały w sprawie zmian składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gostynin 

W związku z rezygnacją ze składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji mojej osoby Renaty 

Kędzierskiej należy uzupełnić skład osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Gostynin. 



W uchwale Nr 5/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gostynin,  

§ 1 otrzymuje brzmienie: 

Powołuje się Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gostynin w składzie: 

1. Radna Elżbieta Tyszkiewicz, 

2. Radny Penkala Krzysztof, 

3. Radny Lemański Piotr. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Czy wymienione osoby wyrażają zgodę na pełnienie funkcji w tej komisji? Radna Elżbieta 

Tyszkiewicz? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: Radny Penkala Krzysztof? 

Penkala Krzysztof: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: Radny Lemański Piotr 

Radny Lemański Piotr: wyrażam zgodę. 

Uchwała nr 370/XXXVII/2022 została przyjęta 12 głosami za, 1 głosy wstrzymujący i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy. 

W prawie wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy. 

Powołuje się Radną Elżbietę Tyszkiewicz na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Gostynin. 

Powołuje się Radnego Krzysztofa Penkalę na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków 

 i Petycji Rady Gminy Gostynin. 

Traci moc Uchwała Nr 6/I/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gostynin. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyraża zgodę na 

pełnienie funkcji Przewodniczącej? 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy Radny Krzysztof Penkala wyraża zgodę na 

pełnienie funkcji Zastępcy Przewodniczącego? 

Radny Krzysztof Penkala: na wstępie chciałbym podziękować poprzedniemu składowi Rady komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Radnej Renacie Kędzierskiej i Panu Radnemu Lemańskiemu za 

prawie 3,5 letnią współpracę, teraz zastanawiam się nad przyjęciem tej propozycji, praktycznie traktuje 

to jako utratę zaufania Rady do mojej osoby która pełniła funkcje Przewodniczącego tej Rady, pytanie 

brzmi, czy jako Wiceprzewodniczący tej Komisji będę posiadał takie zaufanie Rady? Także ja w tej 

chwili wyrażę zgodę, ale reszta należy do decyzji Radnych. 



Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Uchwała nr 371/XXXVII/2022 została przyjęta 12 głosami za, 1 głosy wstrzymujący i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Apel Rady Gminy Gostynin do właścicieli 

działek o czyszczenie rowów. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado ja to już sygnalizowałem 

w sprawozdaniu za okres międzysesyjny, że mamy wyjątkową sytuację, wysoki poziom wód 

gruntowych i wysoką ilość opadów w ostatnich tygodniach, które komplikują nam sytuację 

hydrologiczną  na terenie całej Gminy, to dotyczy nie tylko naszych dróg, ale również dotyczy to 

gruntów rolnych, które na terenie są posadowione, są liczne podtopienia zarówno tak jak 

powiedziałem dróg, ale i gruntów i nawet nieruchomości już to sięga. Przyczyna jest złożona, 

oczywiście jak najbardziej to też jest wysoka ilość opadów, ale i też odbiór tych ilości wód z opadów 

przez istniejące rowy melioracyjne, które przez szereg lat zostały zaniedbane. Właścicielami rowów 

bardzo często są prywatne osoby, czyli są one we władaniu prywatnych właścicieli i jest to obowiązek 

ustawowy utrzymania tych rowów w drożności, jest to taki Apel do wszystkich mieszkańców Gminy 

Gostynin, wszystkich właścicieli nieruchomości posadowionych na terenie Gminy Gostynin, żeby 

każdy na swoim odcinku dołożył wszelkich starań to wtedy myślę, że i zarówno podtopienia gruntów 

jak i podtopienia na drogach znacząco przynajmniej się i ta dokuczliwość na pewno dużo się 

zmniejszy, wspólnymi siłami możemy dużo zrobić. Tak jak powiedziałem to jest Apel do mieszkańców, 

to niej jest restrykcja, to nie jest nakaz, bo takiego instrumentu nie mamy, ale to jest taka prośba i 

uczulenie wszystkich mieszkańców, przypomnienie jak gdyby o obowiązku ustawowym utrzymania 

tych wszystkich urządzeń melioracyjnych w drożności, to co jest w naszej gestii czyli w gestii Gminy , 

gdzie Gmina jest właścicielem tal oczywiście dołożymy wszelkich starań żeby to z naszej strony było 

dopięte i wykonane bo chcemy świecić przykładem dla innych mieszkańców i jeszcze raz podkreślam 

to jest Apel, prośba, a nie restrykcja bo organem który może nakładać ten obowiązek i restrykcje 

jakiekolwiek to są Wody Polskie do tego są uprawnione, natomiast my jako Gmina, jako Rada Gminy 

prosimy z uwagi na to, że tak jak powiedziałem występują liczne podtopienia  zarówno gruntów, ale 

odbija się to na naszych drogach pośrednio, a potem na nieruchomościach. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa jeszcze chce zabrać 

głos? Radny Mirosław Nowacki: ja chciałbym jeszcze do tego Apelu jeszcze taką sprawę poruszyć 

odnośnie bobrów, na moim terenie Helenów, Lucień jest bardzo dużo rowów zapchanych przez bobry 

gdzie mają tych gałęzi, tego wszystkiego mają tam możliwości i zapychają, nie wiem jak to rozwiązać 

w sytuacji, skoro Ochrona Środowiska nie pozwala rozbierać takich blokat bobrowych, czy to Gmina 

może coś udzielić jakiś informacji? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jak najbardziej jeżeli chodzi o sprawy takich blokat na terenie 

rowów, czy na terenie nawet samej Skrwy, czy Osetnicy które przez naszą Gminę przepływają, ja 

wczoraj rozmawiałem z pracownikiem Wód Polskich i powiedział, że maja zgodę Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska na likwidację takich wszelkich jakiś tam, zablokowań na terenie czy to 



Skrwy, czy to rowów można to robić, tym bardziej że to jest rów, który jest własnością prywatną 

spokojnie to można robić we własnym zakresie, natomiast jeżeli to jest rów, który jest we władaniu czy 

Wód Polskich, czy Spółki Wodnej , czy to jest rzeka Skrwa, czy Osetnica to należy do Wód Polskich, 

natomiast jeżeli chodzi komu to najbardziej doskwiera też może to ze swojej inicjatywy i z tego tytułu 

konsekwencji nie będzie, że można takie tamy rozbierać, jest na to zgoda Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska że można takie tamy rozbierać. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie. 

Radny Roman Murawski: jako jeden z inicjatorów tego Apelu, ja bym prosił Panów Wójtów, Państwa 

Radnych i między Radnymi są Sołtysi o szerokie promowanie w swoim środowisku tego Apelu. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję. 

Opinie: 

Komisja ŁiP projekt Apelu zaopiniowała pozytywnie. 

Apel Rady Gminy Gostynin do właścicieli działek o czyszczenie rowów został przyjęty 13 głosami za i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Marek Balcerzak. 

 

Do punktu 19-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących komisji o 

realizacji wniosków komisji. 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie 

wypracowała, komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej, 

Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych  za 2021 rok, komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała, przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Budżetu i Finansów za 2021 rok. 

Komisja ŁiP wniosków nie wypracowała, przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 rok. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 rok i 

wypracowała dwa wnioski;  

1.Wniosek złożony przez byłego Przewodniczącego Komisji  - wniosek nie był poddany głosowaniu. 

2.Wniosek o ponowne spotkanie i rozpatrzenie pisma w sprawie wynagrodzeń za usługi i dostawy 

wykonywane na rzecz gminy i jednostek podległych – wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 rok i 

wypracowała jeden wniosek o zmianę Radnego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - wniosek został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 rok i zaopiniowała 

pozytywnie, komisja  wniosków nie wypracowała. 

 

 



Do punktu 20-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

czy Państwo Radni mają jakieś uwagi do przesłanego protokołu z poprzedniej sesji? Brak. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 

Protokół z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za. 

 

Do punktu 21-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radna Ewa  Michalska: ja mam pytanie do Pana Konrada Wypycha o wyrażenie jak gdyby swojej 

opinii jako Radcy Prawnego dotyczącego pism, które są kierowane przez Grupę Radnych w związku z 

łączeniem mandatu Radnego i wykonywaniem określonych czynności które były również przedmiotem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przez Pana Mirosława Nowackiego, bardzo prosiłabym. 

Radca Prawny Konrad Wypych: nie bardzo wiem w jakim zakresie opinia, natomiast oczywiście taki 

wniosek Grupy Radnych musi być rozpoznany przez Radę, ponieważ Rada jest organem właściwym 

do podjęcia uchwały w tej sprawie, natomiast jak w każdej tego typu sprawie podmioty 

zainteresowane mają prawo zgłaszać wyjaśnienia i ustosunkowywać się do jakiejś kwestii i taka ta 

procedura wyjaśniająca w mojej ocenie najlepiej jak jest prowadzona przez właściwą, 

wyspecjalizowaną ku temu Komisje czyli Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Jeśli w jakimś szerszym 

zakresie ta opinia by miała być to proszę powiedzieć, ewentualnie mogę się też na piśmie do czegoś 

ustosunkować, natomiast proceduralnie to mniej więcej powinno to wyglądać. 

Radna Ewa  Michalska: czyli rozumiem, że sprawa może się przeciągać w nieskończoność po prostu 

do końca kadencji Rady. 

Radca Prawny Konrad Wypych: jeżeli chodzi o terminy rozpatrywania sprawy to żaden przepis 

konkretnie nie mówi w jakim terminie ma to nastąpić, ponieważ to nie jest sprawa z trybu Skarg, 

Wniosków i Petycji z kodeksu postępowania administracyjnego, tylko z ustawy o samorządzie 

gminnym i z ustawy Kodeks wyborczy, tam terminy konkretnie nie są określone, natomiast oczywiście 

Rada ma swój Organ nadzoru, który jakby może interweniować jeśli uzna, że jest przewlekłość. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać 

jeszcze głos? 

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie ostatnio spotykaliśmy się odnośnie tego Ładu, bo wiadomo 

że obniżony jest pułap na 9mln.zł, i czy będzie jakieś spotkanie zanim będzie ten wniosek złożony? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: to znaczy nie mówmy pułapy to są określone w  procedurze 

naborowej, to jest 5mln. zł, 30mln, zł i 65mln.zł to są pułapy które są określone, natomiast z czym 

wystąpimy, od poniedziałku jak gdyby usiądziemy do tego tematu tak bardzo roboczo, bo termin 

wiadomo, że 28 lutego jest na złożenie tych wniosków, oczywiście jakiej wielkości oczywiście 

zapoznamy Państwa jak najbardziej. 

Radny Stanisław Wasiński: dobrze, tylko po prostu my byśmy chcieli mieć też w tym udział, na 

naszym terenie zgłoszenie miejscowości. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: każdy Radny ma prawo złożyć swoje wnioski, jak najbardziej, 

przecież tego nikt nikomu nie zabrania. 



Radny Stanisław Wasiński: to znaczy nie będzie spotkania, trzeba złożyć wniosek. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak jest, dokładnie. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie ja chciałbym wrócić do tematu, który Pan wcześniej w swoim 

wystąpieniu powiedział, temat utrzymania bieżącego dróg, zgłaszałem wczoraj już ten temat na 

komisji Rozwoju Gospodarczego i generalnie podaje to w ten sposób, że zostałem zobligowany przez 

mieszkańców Osin, Jastrzębi i Sokołowa do podjęcia tego tematu publicznie na sesji. Chodzi przede 

wszystkim o bieżące utrzymanie dróg, zaznaczam że dwa sołectwa Osiny, Jastrzębia generalnie całe 

fundusze sołeckie przekazują  na utrzymanie dróg, rzadko na Osinach tylko sporadycznie występują 

dodatkowe imprezy tak zwane lokalne, które zawyżają fundusz, oni cały czas mówią progowy i z 

takich powierzchnych wyliczeń to co podali mieszkańcy Panie Wójcie Osiny dzień dnia na tą drogę 11 

samochodów, droga Glinianki gdzie działkę ma Pan ……………. 6 samochodów, droga do Osin do 

posesji nr ………… mieszkańcy mówią 3, wg moich obserwacji gdzie tą drogę sprawdziłem tam 15 

samochodów będzie mało, droga Jastrzębia to jest ten odcinek od skrzyżowania od asfaltu do Pana 

……………………………. tam jest zgłaszane 5 samochodów, tam gdzie jest 5 możemy 20, droga 

Sokołów – Konary po sprawdzeniu tej drogi wg mojej oceny w tym roku jest z funduszu 

zaproponowane 4200,00zł, na utrzymanie tej drogi, sądzę że to będzie ok. 2-2,5 wywrotki, 

wypadałoby jeszcze z 5 dołożyć, także te same tylko potrzeby na terenie tylko trzech sołectw na 

bieżące utrzymanie to wg takiego szacunku 40 pojazdów x 20 ton to 80 – 100 ton gruzu. To jest tylko 

apel mieszkańców żeby się tymi drogami zająć, podam jeszcze przykład wyrozumiałości 

mieszkańców, nie będę wymieniała nazwiska, ale Pani z posesji nr …………………. powiedziała tak, 

ja nie chcę asfaltu, ja chcę mieć tylko tą drogę utwardzoną żeby można było przejechać, ta Pani 

prowadzi działalność agroturystyczną i mówi w ten sposób, nie dość, że obostrzenia epidemiczne, 

sanepid, zamykanie itd., musi odwoływać rezerwacje bo ludzie nie mogą do niej dojechać. Dziękuję. 

Z sali posiedzeń wyszła Radna Elżbieta Tyszkiewicz. 

Radny Roman Murawski: Panie Wójcie ja mam tam problem z odcinkiem drogi w miejscowości 

Choinek, tam została droga po konsultacji z Panem Dyrektorem Zakładu Komunalnego i z Panią 

Sylwią Janiszewską, ten odcinek drogi jest zamknięty, tam oni wiedzą jaki, ale prosiłbym jeżeli bo tak 

się umówiliśmy, że jeżeli obsuszy się ta droga żeby to wygluzować i podnieść trochę do góry. 

Dziękuję. 

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie ta droga na Strzałkach do ………………… głównie była 

popsuta przez tą firmę, która prowadziła przewód do wiatraków do Kozic, praktycznie jako Gmina musi 

wyciągnąć jakieś konsekwencje bo w sumie w jakim stanie drogę wzięli w takim powinni oddać i teraz 

praktycznie Solec co może to wozi bo ta droga jest jeszcze dalej nieprzejezdna, drogę zagruzowali 

betonowym tłuczniem, ale teraz należałoby jeszcze wsypać trochę tłucznia tego jaki posiadamy, wtedy 

może by to ogólnie się ustabilizowało i chodzi tutaj czy ta droga do Kozic na wysokości tam do tej 

mojej znajomej też tam trzeba byłoby wysypać ze dwie wywrotki, tam w sumie Pan Marek przejechał 

tą wodę spuścił, troszeczkę tam porównał, ale trzeba byłoby coś posypać. Dziękuję. 

Radna Jolanta Sulma: ja mam też prośbę dotyczącą dróg ponieważ prosili mnie Sołtysi z 

miejscowości Skrzany i z miejscowości Anielin o podrgzowanie bo nie mają jak gdyby w tej chwili 

funduszu sołeckiego na drogę, więc proszą o podgruzowanie z racji tej pogody takiej fatalnej, bo nie 



mogą wyjechać ze swojej posesji. Droga w Skrzanach to dotyczy koło stawu, tam było zgłaszane, ja 

wczoraj na komisji przegapiłam tą sprawę i chciałam teraz z racji tutaj Radnej przypomnieć też i Sołtys 

z Anielina bardzo prosił też aby w stronę chlewni Pana ……………… tam jest ferma na która też nie 

mogą tam wjeżdżać, ani mieszkańcy którzy tam są i tez bardzo proszą o utwardzenie. I chciałam 

jeszcze interpelację zgłosić o nieświecącą lampę w Halinowie przy nr ………. Dziękuję. 

Radny Krzysztof Penkala: jeśli można to chciałbym dokonać poprawki swojej wypowiedzi, bo 

pomyliłem się w obliczeniu, 40 samochodów x 20 ton = 800 ton, ja powiedziałem 80 ton. Dziękuję.  

Radna Ewa Michalska: Pani Wójcie ja bym bardzo prosiła o szybką interwencję  jeśli chodzi o drogę 

pojazdową w miejscowości Zieleniec, to jest do Pana ……………….., po prostu jest brak możliwości 

dojazdu, prosiłabym bardzo szybko żeby teraz zainterweniować i na przyszłość prosiłabym bardzo 

żeby ten kawałek drogi, już nie cały taki jaki jest tej drogi gminnej, ale chociaż w części został 

utwardzony, czy to asfaltem, czy to dystruktem, naprawdę tam jest gospodarstwo które produkuje i 

codziennie muszą te samochody wjeżdżać po mleko, również sprawa przepustu w tej miejscowości, 

wiem, bo nawet Pan Wójt czytał w swoim sprawozdaniu który podał Zakład, że był ten przepust 

poprawiany, niestety ten przepust, ja byłam sama we wtorek, ten przepust nie jest drożny, bardzo bym 

tez prosiła o interwencję żeby to poprawić. Zalewiska w sumie to sięgają aż pod Zaborów Nowy, 

również ja to już zgłaszałam do Zarządu Dróg Powiatowych, ale również prośbę mam do Pana Wójta 

także na terenie moim, drogi powiatowe są bardzo, bardzo popsute, część jest nieprzejezdnych, 

wstawiony jest znak 20 że są przełomy i to wszystko, także naprawdę też bym prosiła i na przyszłość 

właśnie wsparcie jeśli chodzi do Powiatu na tych terenach o możliwość poprawy sytuacji na drodze. 

Dziękuję. 

Radny Kamil Balcerzak: ja też drogi w tej chwili są na topie z racji wysokiego poziomu wód 

gruntowych, u mnie  ta sytuacja na drogach też jest nieciekawa z tym, że Pani Sołtys na bieżąco 

zgłaszają te zapotrzebowanie do Zakładu Komunalnego, ja mam jedynie prośbę o to, aby jak 

najszybciej dokonać przetarg na dostawę kruszywa, żebyśmy tego kruszywa w momencie gdy troszkę 

obeschnie już na te drogi zrujnowane tym okresem zimowym, żebyśmy mieli instrument do tego żeby 

zadziałać na tych drogach to jest taka moja prośba. A druga sprawa którą chciałem poruszyć, to jest 

prośba do Panów Wójtów znana Panom Wójtom z miejscowości Kleniew, chodzi tu o drogę 

powiatową i rowy przy tej drodze powiatowej tam mieszkańcy kilku posesji mają problem niedrożności 

rowów, który przez lata zatarł się i przy działkach tych mieszkańców ten rów się znajduje, natomiast 

nie ma odprowadzenia tego rowu, Ci mieszkańcy w tej chwili mają zalewane działki, ja 

interweniowałem do Zarządu Dróg Powiatowych i otrzymałem deklarację tam jakiegoś wyraźnego 

zadziałania w tym temacie, natomiast prosiłbym tutaj Panów Wójtów o ewentualnie jakieś wsparcie, 

jeżeli nie finansowe to rzeczowe, czy też sprzętowe dla Zarządu Dróg Powiatowych celem 

udrożnienia, czy też stworzenia odprowadzenia z tego rowu, bo ta sytuacja powtarza się nie w tej 

chwili także mieliśmy ją rok temu i przerabialiśmy i ta sytuacja myślę że jeżeli tylko będzie bardziej 

mokry rok to będzie nam się powtarzała, także mam prośbę żeby Panowie Wójtowie również włączyli 

się w tą pomoc Zarządowi. Dziękuję. 

Radny Piotr Lemański: Panie Wójcie ja mam podobną, taką z tej samej beczki sprawę, ja bym prosił 

jeżeli dałoby Radę Panie Wójcie stosownie do tego Apelu, mieszkańcy na pewno sami podejmą środki 



i działania żeby oczyścić te rowy, ale ja bym prosił jeżeli byłoby można wesprzeć tych mieszkańców w 

tym odcinku w Janowie, tam też są pozarastane przy drodze rowy, tymi naszymi pracownikami 

sezonowymi, jeżeli byłaby możliwość to ja bym prosił, wspólnymi siłami  byśmy zebrali ekipę też 

mieszkańców i po prostu oczyścili w pewien sposób te zarośla z tych rowów. Dziękuję. 

 

Do punktu 22-go.  

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 11.40. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy, Zastępcy 

Wójta, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach 

XXXVII Sesji Rady Gminy i zamknęła je. 

 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

       

Przewodnicząca Rady Gminy 

Renata Kędzierska 

 


